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Svar på Patrik Holmberg Interpellation. 
 
 Hur har de 10 Miljonerna använts, till vilka projekt och vart i kommunen?  
Bättra på fallunderlag på lekplatser 
Byt ut och renovera dåliga bänkar, generellt 
Byt ut dåliga papperskorgar 
Renovera bro i Skåre 
Stubbfräsning 
Beläggningsinventering 
Lekplatsbesiktning 
Se över och beställ nya skyltar till Albäcksområdet 
Restaurering av Smygekärr öster om g/c väg 
Upprensning mm av gamla fotbollsplanen i det marina reservatet 
Fler/nya fågelholkar och nya fågelmatningsstationer i Albäck 
Beskärning Östervångparken 
Plantera mer i Grönan i Klagstorp 
Sopning generellt (villagator och gc) 
Ogräsborstning strategiskt utvalda sträckor 
Albäck grillplats, markutrustning, PK, HL 
Förläng säsongare 5 ggr 3 månader (Okt-dec) 
Kantfräsning (Håkans metod) 
Trafikplanerare, Säkra skolvägar mm 
Potthålslagning utefter "potthålslistan" 
Helgstädning 
Strandrensning från Albäcksån till Ståstorps ån och extra insatser ordinarie stränder 

  
 
 Om det nu fortfarande ser ut som det gör i kommunen, hur mycket mer 
medel anser du skulle behövas för en snyggare och renare stad?  

 
 Vet ej, först och främst måste vi bestämma en nivå som alla är överens om. 
Där efter kan vi börja räkna på vad det skulle kosta. 
 
 
Fredrik Schlyter 
Ordförande 
Tekniska servicenämnden  
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